
Protokół Nr 81/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 30 kwietnia 2009 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski  członkowie  Zarządu:  p.  Bożena  Grochala,   p.  Edward  Rozmus,  p.  Zenobiusz 
Szczepkowski zgodnie z załączoną listą obecności oraz Skarbnik  Powiatu – p. Renata Mróz, 
Sekretarz  Powiatu  –  p.  Elżbieta  Bieniek,  Dyrektor  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  –  p.  Anna 
Osłowska, Główna Księgowa Zespołu Opieki Zdrowotnej – p. Małgorzata Libera, Kierownik 
Sekcji  Technicznej  –  p.  Grzegorz  Gromański,  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  –  p. 
Krzysztof  Dubojski,  Kierownik  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  -  p.  Barbara 
Zabiełło, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – p. Aleksandra Nowogórska.

Obrady trwały w godzinach: 12  04 – 15  00. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
                  Porządek obrad:
       I.        Zespół Opieki Zdrowotnej
             1.  Przedstawienie sytuacji finansowej ZOZ.
             2.  Omówienie sprawy remontu przychodni. 
      II.        Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  
             1.  Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy zmieniający uchwałę w sprawie 

     podziału środków na 2009 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez  
     Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu 
     rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

     III.       Powiatowy Zarząd Dróg
             1.  Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku Zarządu Powiatu 

     Olsztyńskiego dotyczącego zamiany kategorii dróg powiatowych i zaliczenia ich do 
     kategorii dróg gminnych.       

             2.  Omówienie inwestycji drogowych w ramach Programu Wieloletniego pod nazwą  
                 „Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011.” 
    IV.        Powiatowy Urząd Pracy
             1.  Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację majątku 

 ruchomego w Powiatowym Urzędzie Pracy w Nidzicy.
    V.          Wydział finansowy 
             1.  Wnioski finansowe.
             2.  Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009 rok.
                3.  Przedstawienie bilansu z wykonania budżetu Powiatu.
     VI.        Sprawy różne

1. Rozpatrzenie wniosku o przyznanie sasinów za zasługi dla Powiatu Nidzickiego.
2. Informacja na temat przystąpienia ZSZiO w Nidzicy do projektu „Nowe zawody 

informatyczne.”

Pan Starosta przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu poruszona została sprawa 
wyboru  procedury  postępowania  w  sprawie  powierzenia  stanowiska  dyrektora  ZSO  w 
Nidzicy.  Dodał,  że   trzeba  podjąć  decyzję  w  tej  sprawie  gdyż  niezbędne  jest  podjęcie 
odpowiednich  działań  z  tym związanych.  Następnie  zwrócił  się  z  zapytaniem czy Zarząd 
wyraża zgodę na wszczęcie procedury na bezkonkursowe przedłużenie funkcji dyrektora ZSO 
Panu Bogdanowi Malinowskiemu.
Głosowanie: „za” – 4, „wstrzymał się” – 1.
Zarząd wyraził zgodę.    



Na posiedzenie  przybywa Dyrektor  ZOZ p.  A.  Osłowska,  Główna Księgowa ZOZ  p.  M. 
Libera, Kierownik Sekcji Technicznej p. G. Gromański.  

Ad. I.
Pan Starosta oświadczył, że otrzymał pismo informujące o tym, że Warmińsko – Mazurski 
Oddział  Wojewódzki  NFZ  po  przeprowadzeniu  analizy  wykonania  świadczeń  opieki 
zdrowotnej w okresie I-II 2009r. oraz w wyniku monitoringu umów stwierdził znaczne, ok. 
16% przekroczeniu wartości realizowanych świadczeń.
P. A. Osłowska  odparła,  że  udzieliła  odpowiedzi  na to  pismo.  Dodała,  że  ZOZ realizuje 
swoją  działalność  statutową  polegającą  na  udzielaniu  świadczeń  zdrowotnych  osobom w 
stanie zagrożenia życia i zdrowia. Zaznaczyła, że ZOZ nie ma wpływu na zachorowalność a 
jeśli  chodzi  o  nadlimity  to  co  roku wygląda  to  mniej  więcej  tak  samo i  rok  kończy się 
nadlimitem ok. 500.000zł.
Pan Starosta poprosił p. Osłowską o przedstawienie ogólnej sytuacji ZOZ.
P. A.  Osłowska  oświadczyła,  że  ogólna sytuacja  ZOZ jest  dobra.  Rok 2008 zakończono 
zyskiem 738 tys. zł. W wyniku negocjacji ze związkami zawodowymi nastąpił na początku 
roku 2008 wzrost wynagrodzeń o 10%. Dodała, że zobowiązania regulowane są terminowo. Z 
tytułu kredytów w roku 2008 spłacono kwotę 210,5 tys.zł oraz odsetki w wys. 278,5 tys.zł, 
pozostało do spłaty 4 822 tys.zł. ZOZ w Nidzicy otrzymał także w 2008r. dotacje w łącznej 
wys. 337 tys.zł w tym: Rada Powiatu w Nidzicy 131,7 tys.zł, Rada Miejska w Nidzicy 30 
tys.zł, PFRON 125,7 tys.zł, WFOŚiGW 50 tys.zł. W/w dofinansowanie przeznaczone zostało 
na termomodernizację budynku szpitala, którego łączny koszt wyniósł 875 tys.zł, a także na 
zakup  sprzętu  rehabilitacyjnego,  remont  łazienki  na  ZOL  –  środki  PFRON  i  Samorząd 
Powiatu  Nidzickiego.  P.  A.  Osłowska  oznajmiła,  że  został  złożony  wniosek  na 
dofinansowanie  zakupu  karetki  wraz  z  wyposażeniem w ramach  Programu  Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko – kwota ok. 400 tys.zł. wniosek przeszedł ocenę formalną oraz 
merytoryczną. Wykonano usługi ponadlimitowe na kwotę 978,7 tys. zł, w wyniku ugody z 
NFZ ZOZ otrzymał kwotę 488 tys.zł. Nadal trwa sprawa w sądzie z NFZ o ponadlimity za 
rok 2006. Następnie p. A. Osłowska oświadczyła, że w 2009r. w wyniku porozumienia ze 
związkami  nastąpił  wzrost  wynagrodzeń  pracowniczych  o  5%.  Planowana  jest 
termomodernizacja budynku Przychodni przy ul. Traugutta 13, której łączny koszt szacowany 
jest na kwotę 1 261 tys.zł, w tym środki z budżetu Powiatu Nidzickiego w kwocie 583 tys.zł, 
a także remont Laboratorium – dofinansowanie z budżetu Gminy Nidzica 93 tys.zł. Dodała, 
że  Minister  Zdrowia  ma  złagodzić  wymogi  w  Rozporządzeniu  odnośnie  laboratoriów  i 
wydłużyć czas ich przekształceń. W tym roku ZOZ ma do spłaty kwotę 951 tys.zł z tytułu 
kredytów oraz odsetki w wys. 275 tys.zł. W połowie roku zostanie spłacony kredyt z Banku 
Spółdzielczego.  Zakończono  prace  remontowe  na  oddziale  pediatrycznym  przy  pomocy 
pracowników zatrudnionych w ramach prac interwencyjnych. 
Następnie Dyrektor ZOZ zwróciła się z zapytaniem o remont bloku operacyjnego.
Pan  Starosta  odparł,  że  problem  jest  znany  i  czy  ekipa  remontowa  Starostwa  mogłaby 
przeprowadzić ten remont.
P. A. Osłowska oświadczyła, że sprawa jest na tyle trudna, że pozostaje jeszcze kwestia na 
jak długo można wstrzymać pracę bloku. 
P. Z. Szczepkowski zapytał, czy nie lepiej byłoby wybudować nowy blok operacyjny. 
Pan Starosta  uważa,  że nie stać Powiatu na budowę nowego bloku z własnych środków. 
Dodał,  że  może  dobrym  wyjściem  z  sytuacji  byłaby  współpraca  z  innym  szpitalem  na 
zasadzie wymiany usług.
Pan Wicestarosta oświadczył,  że jeśli chcemy mieć szpital  to musi być blok operacyjny. 
Dodał,  że jeśli  chodzi o współpracę z innym szpitalem to popiera tą koncepcję ponieważ 
rozłożenie usług jest opłacalne ale nie kosztem likwidacji jakichkolwiek oddziałów naszego 
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szpitala. Podkreślił, że potrzebna jest wiedza jaki byłby koszt remontu bloku operacyjnego. 
Przypomniał, że mimo wszelkich starań nie otrzymaliśmy żadnego dofinansowania na ten cel. 
Zaznaczył,  że  zarządzanie  szpitalem  jest  dobre  i  trzeba  się  zastanowić  nad  tym  czy 
utrzymujemy szpital w obecnej formie.
P. A. Osłowska oznajmiła, że trzeba podjąć decyzję czy idziemy w kierunku ostrego szpitala 
czy szpitala dla przewlekle chorych.
P. E. Rozmus uważa, że w sprawę szpitala, kosztów jego remontu powinny się zaangażować 
wszystkie  gminy naszego powiatu.  Trzeba  podjąć rozmowy ponieważ jeśli  gminy byłyby 
udziałowcami to zaangażowanie na pewno byłoby większe.
Pan Wicestarosta oświadczył,  że taka sytuacja jest w Olecku gdzie powstała spółka i od 
2002 roku gminy wspólnie z powiatem spłacają dług.   
Pan Starosta poprosił o przygotowanie kosztorysu odnośnie remontu bloku operacyjnego co 
najmniej w dwóch wersjach.   
P.  A.  Osłowska oświadczyła,  że  jest  przygotowany  projekt  budowlany  z  niektórymi 
uzgodnieniami, który jest aktualizowany, brak jest uzgodnień instalacyjnych. Kosztorys jest 
już prawie gotowy. Dodała, że koszt remontu wyniesie ok. 2.000.000zł ale trzeba się liczyć z 
20% wzrostem czyli  może wynieść ok. 2.500.000zł.  Zaznaczyła,  że można rozłożyć to na 
kilka lat.
Pan Starosta odparł, że to jest dobry pomysł, ale wymaga jeszcze poważnych dyskusji.
Następnie  p. A. Osłowska oświadczyła, że odbył się przetarg na przeprowadzenie remontu 
Przychodni. Ofert było 9, 4 z nich nie spełniały wymogów. Wygrała firma „Budownictwo 
Ogólne S. C. Z. i L. Izydorczyk” z ofertą 467.887,34zł bez materiałów dociepleniowych.  
P.  G.  Gromański  oświadczył,  że  zakres  robót  obejmie  wykonanie  pokrycia  dachu  oraz 
obróbek blacharskich, wykonanie i wymiana stolarki okiennej , wykonanie izolacji poziomej i 
pionowej fundamentów, przegląd, naprawa i regulacja instalacji c.o., uzupełnienie instalacji 
wód opadowych., wykonanie termomodernizacji i opaski.
Pan Wicestarosta oznajmił,  że ekipa remontowa Starostwa będzie  gotowa do wykonania 
termomodernizacji budynku Przychodni już nawet od czerwca. Zaznaczył, że ZOZ powinien 
ogłosić przetarg na materiały i zapytanie ofertowe w sprawie inspektora nadzoru.
P. A. Osłowska odparła, że już nie ma obowiązku ogłaszania takiego zapytania. Dodała, że p. 
K. Ojrzyński wyraził chęć nadzorowania remontu Przychodni.
      
Posiedzenie  opuszcza  p.  A.  Osłowska,  p.  M.  Libera  oraz  p.  G.  Gromański  a  przybywa 
Kierownik PCPR p. B. Zabiełło.

Ad. II.
P.  B.  Zabiełło  poinformowała  Zarząd,  że  Powiatowy Urząd Pracy  w Nidzicy wystąpił  z 
wnioskiem o przesunięcia w planie budżetu środków PFRON na rehabilitację zawodową i 
społeczną osób niepełnosprawnych.  Dodała,  że PUP wnioskuje o zmniejszenie  środków o 
kwotę  60.000zł  na  zadanie  –  zwrot  kosztów  wyposażenia  stanowiska  pracy  dla  osoby 
niepełnosprawnej a zwiększenie o tę samą kwotę na zadanie – zwrot wydatków na usługi i 
instrumenty rynku pracy dla osób niepełnosprawnych poszukujących pracy i niepozostających 
w zatrudnieniu. P. B. Zabiełło oświadczyła, że w związku z powyższym został przygotowany 
projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy zmieniający uchwałę w sprawie podziału środków 
na 2009 rok przyznanych przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.  
Zarząd przyjął projekt uchwały.  
Posiedzenie opuszcza p. B. Zabiełło a przybywa Dyrektor PZD p. K. Dubojski.

Ad. III.
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P.  K.  Dubojski  oświadczył,  że  Zarząd  Powiatu  Olsztyńskiego  wystąpił  z  wnioskiem 
dotyczącym  zamiany  kategorii  dróg  powiatowych  i  zaliczenia   ich  do  kategorii  dróg 
gminnych. Dodał, że chodzi o drogi: Łajsy - Guzowy Młyn oraz Unieszewo – Dorotowo – 
Ruś – Bartąg – Olsztyn Jaroty na odcinku Unieszewo – granica gminy Gietrzwałd. Oznajmił, 
że powyższe podyktowane jest tym, że w/w drogi nie spełniają funkcji dróg powiatowych i w 
związku  z  tym  została  przygotowana  uchwała  Zarządu  Powiatu  Nidzickiego  w  sprawie 
wyrażenia opinii do wniosku Zarządu Powiatu Olsztyńskiego dotyczącego zamiany kategorii 
dróg powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych.
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie.       
Następnie p. K. Dubojski poinformował Zarząd, że w Janowie kolektor deszczowy zostanie 
wykonany  do  20  maja,  później  zostaną  wykonane  krawężniki  na  rowach,  chodniki  i 
nawierzchnia. Termin wykonania tej inwestycji upływa 1 października br.  i prace na pewno 
zostaną wykonane terminowo ponieważ firma jest solidna i nie ma problemów. Dodał, że jeśli 
chodzi o inwestycję Zaborowo – Niedanowo to jest zakończona podbudowa na poszerzenie i 
będzie kładziona masa a  w połowie maja będzie już zakończona. P. K. Dubojski oświadczył, 
że jeśli chodzi o Piotrkowo-Bukowiec-Janowiec Kośc. to jedna z firm nie spełniła warunków 
określonych w specyfikacji i ich oferta została odrzucona. Firma się odwołała. Nie wiadomo 
jakie będzie rozstrzygnięcie i trzeba było w związku z tym wstrzymać procedury. Ogłoszono 
drugi przetarg jednak firma w porównaniu z pierwszym przetargiem złożyła ofertę droższą o 
49%. Kolejna inwestycja to remont drogi Napierki – Białuty. Zaznaczył, że zostały podjęte 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na remont tej drogi przez Radę Powiatu w 
Działdowie i Radę Gminy w Iłowie. Dodał, że przetarg został już ogłoszony i prace zostaną 
wykonane w maju.
Pan Starosta  oświadczył,  że została  unieważniona decyzja Wojewódzkiego Konserwatora 
Przyrody odnośnie inwestycji w Łynie.
P. K. Dubojski odparł,  że  Pani  Konserwator  złożyła  wyjaśnienia  i  w związku z  tym nie 
można wszcząć dalszych procedur ponieważ jeśli jedno postępowanie zostało nie zakończone 
to nie można rozpocząć kolejnego w tej samej sprawie.
Pan  Wicestarosta oświadczył,  że  może  wyjściem  z  tej  sytuacji  byłoby  zaproponowanie 
posadzenia nowych drzew przy tej drodze w miejsce wyciętych.
Pan Starosta poparł propozycję p. L. Brzozowskiego. Dodał, że jeśli otrzymamy informację 
od  Generalnego  Dyrektora  to  trzeba  do  wniosku  dołączyć  suplement  wyjaśniający,  że 
posadzimy nowe drzewa. Wniosek zostanie uzupełniony dodatkowymi wyjaśnieniami.
P.  K.  Dubojski dodał,  że  zostanie  to  wykonane  i  wniosek  zostanie  przekazany  do 
Wojewódzkiego Konserwatora Przyrody do ponownego rozpatrzenia.
P.  B.  Grochala  zwróciła  uwagę,  że  na  drodze  Trząski-Piotrowice  jest  wzniesienie,  które 
utrudnia jazdę samochodem.
P.  K.  Dubojski odparł,  że  wzniesienie  spowodowane  jest  rozrostem  korzeni  i  w  miarę 
możliwości zajmie się tą sprawą. 

Z dalszej części obrad zwalnia się i opuszcza posiedzenie p. E. Rozmus, posiedzenie opuszcza 
także  p. K. Dubojski a przybywa Dyrektor PUP p. A. Nowogórska.

Ad. IV.
P.  A.  Nowogórska  oświadczyła,  że  w  związku  z  tym,  iż  PUP  otrzymał  od  Starostwa 
samochód  służbowy trzeba  podjąć  decyzję  odnośnie  starego  samochodu,  który  służył  do 
celów służbowych dla Urzędu Pracy. Dodała, że powołana została specjalna komisja, która 
dokonała  oględzin  i  stwierdziła,  że  samochód  nie  nadaje  się  do  eksploatacji,  koszty jego 
napraw są wyższe niż jego wartość rynkowa.
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Pan  Wicestarosta oznajmił,  że  samochód  zostanie  przekazany  do  Centrum  Kształcenia 
Praktycznego na recykling. Dodał, że trzeba podjąć uchwałę w tej sprawie.
P. A. Nowogórska odparła, że została przygotowana uchwała Zarządu Powiatu w Nidzicy w 
sprawie wyrażenia zgody na likwidację majątku ruchomego w Powiatowym Urzędzie Pracy.
Zarząd podjął uchwałę.  

Posiedzenie opuszcza p. A. Nowogórska.

Ad. V.
Pani Skarbnik oświadczyła, że wpłynęły wnioski finansowe w sprawie zmian w budżecie:
●  Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej –  zmniejszenie o kwotę 2.308zł z 
wydatków  osobowych  nie  zaliczanych  do  uposażeń  i  zwiększenie  o  tę  samą  kwotę  na 
równoważniki  pieniężne  i  ekwiwalenty  dla  funkcjonariuszy  1.808zł  i  podróże  służbowe 
krajowe 500zł. 
Pozytywna opinia Zarządu.
P. R. Mróz oświadczyła,  że w związku z tym,  że Zarząd może dokonywać przesunięć w 
budżecie  została  przygotowana  uchwała  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
powiatu na 2009 rok, która uwzględnia powyższy wniosek.
Zarząd podjął uchwałę.  
Następnie p.  R.  Mróz  poinformowała,  że  Burmistrz  Kamienia  Pomorskiego  wystosował 
pismo z prośbą o wsparcie finansowe w formie dotacji celowej ze wskazaniem przeznaczenia 
środków finansowych w związku z pożarem budynku socjalnego, w wyniku którego śmierć 
poniosło 21 osób.
Pan Starosta zaproponował by przekazać pomoc finansową w kwocie 1.000zł.
P. R. Mróz dodała, że środki te można by przekazać z rezerwy celowej z przeznaczeniem na 
zarządzanie kryzysowe.
Zarząd wyraził zgodę.
●  Zespół  Szkół  Ogólnokształcących  –  p.  R.  Mróz  przypomniała,  że  na  poprzednim 
posiedzeniu  Zarządu  przedstawiony  był  wniosek  ZSO o  zwiększenie  wydatków  o  kwotę 
19.060zł  na  nauczanie  indywidualne  uczennicy.  Dodała,  że  trzeba  podjąć  decyzję  w  tej 
sprawie.  
W związku z tym, że środki na indywidualne nauczanie powinny być zabezpieczone w 
budżecie ZSO Zarząd wydał negatywną opinię.
● Zespół Szkół Ogólnokształcących – prośba o zwiększenie wydatków o kwotę 16.000zł w 
związku z remontem elewacji budynku ZSO. W roku 2008 wykonano elewację trzech ścian 
budynku a po skalkulowaniu kosztów materiałów brak jest w/w na wykonanie elewacji na 
ścianie północnej.
Pan Starosta oświadczył, że środki na ten cel były zabezpieczone, ale Zarząd wyraził zgodę 
by w ramach tych środków zakupić drzwi do sal lekcyjnych i zaproponował by zaakceptować 
ten wniosek.  
Pozytywna opinia Zarządu.
● Centrum Kształcenia Praktycznego – prośba o zwiększenie wydatków o kwotę 2.457zł 
na pokrycie kosztów wykonania rusztowań i podestów oraz zakup elementów dodatkowych 
do rusztowań.
Pozytywna opinia Zarządu.    
● Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących – zwiększenie budżetu o kwotę 150zł w 
związku  z  tym,  że  internat  ZSZiO  przygotował  dodatkowo  obiad  dla  młodzieży  – 
uczestników  turnieju  wiedzy  o  ruchu  drogowym  nastąpił  wzrost  zużycia  gazu,  środków 
czystości, wody oraz energii elektrycznej zużytej do przygotowania obiadów.
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W związku z tym, że jest to niewielka kwota i ZSZiO powinien znaleźć środki na ten cel 
we własnym budżecie Zarząd wydał negatywną opinię.
Skarbnik  Powiatu  poinformowała  Zarząd,  że  otrzymaliśmy  pismo  z  Urzędu  Miejskiego 
informujące o tym, że w wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego wyłoniono 
wykonawcę  przebudowy  drogi  Napiwoda-Radomin-Łyna,  którym  jest  Przedsiębiorstwo 
Robót Drogowych i Usług Sprzętowo-Transportowych Spółka z o.o.  z siedzibą w Nidzicy. 
Ostateczny koszt zadania wynosi 2.305.804,78zł. Zgodnie z §2 w/w umowy Powiat Nidzicki 
zobowiązał się udzielić Gminie pomocy finansowej w kwocie nie wyższej niż 500.000zł i nie 
wyżej niż 18,18% wartości inwestycji co stanowi kwotę 419.195,31zł. W związku z tym, że 
koszt zadania w drodze przetargu jest niższy niż planowano, dlatego Gmina Nidzica prosi o 
kwotę niższą od planowanej o 80.804,69zł.
Zarząd przyjął do wiadomości.

Pan Starosta  poinformował Zarząd,  że otrzymał  wniosek z prośbą o umożliwienie kupna 
sasinów. Dodał, że w piśmie wnioskodawca powołuje się na swoje liczne zasługi dla Powiatu 
Nidzickiego.  P.  L.  Ekiert  zaznaczył,  że  tych  monet  nie  możemy sprzedawać ewentualnie 
przekazywać  na  aukcje  lub  przyznawać.  Uważa,  że  biorąc  pod  uwagę  zasługi  i  fakt,  że 
wnioskodawca jest kolekcjonerem monet można przyznać jedną pozłacaną monetę.
Zarząd przychylił się do prośby.   
Następnie Wicestarosta  p.  L.  Brzozowski  przypomniał  propozycję  Fundacji  Edukacji 
Ekonomicznej  odnośnie  przystąpienia  szkół  nidzickich  do  projektu  „Nowe  zawody 
informatyczne”. Dodał, że Zarząd nie wyraził zgody na przystąpienie do projektu ponieważ 
wyniknął  problem z dowozem młodzieży i  naborem chętnych uczniów.  P.  L.  Brzozowski 
oświadczył,  że  zostały  przeprowadzone  rozmowy  z  dyrektorami  szkół,  przedstawione 
prezentacje  projektu  w  szkołach  i  młodzież  wyraziła  chęć  wzięcia  udziału  w  projekcie. 
Dyrektorzy i nauczyciele zadeklarowali  chęć uczestnictwa w tym projekcie. Zaznaczył,  że 
Fundacja Edukacji Ekonomicznej  zagwarantuje dowóz młodzieży na zajęcia i powiatu nie 
będzie to nic kosztować. 
Pan  Starosta uważa,  że  trzeba  wziąć  pod  uwagę  fakt,  że  dyrektorzy  są  zainteresowani 
wzięciem  udziału  w  projekcie  i  w  wyniku  tego  młodzież  zdobyłaby  certyfikaty  a  także 
wyposażenie sali komputerowej. 
Zarząd wyraził zgodę.   

Pan  Starosta  oświadczył,  że  trzeba  powrócić  do  sprawy  utworzenia  OHP  przy  ZSZiO. 
Uważa, że trzeba prowadzić OHP choćby ze względu na młodzież i subwencję. Młodzież jest 
trudna ale warto umożliwić im dalsze kształcenie. 
Pan Wicestarosta odparł,  że zgadza się z tym,  że byłoby lepiej  gdyby OHP działał  przy 
ZSZiO.  Trzeba  jednak  poważnie  porozmawiać  o  sytuacji  oświaty  w  naszym  powiecie 
ponieważ  to  jest  tworzenie  nowego  gimnazjum,  a  ostatecznie  przyznana  subwencja 
oświatowa jest niższa od prognozowanej o ok. 800.000zł.  
P.  B.  Grochala zgadza  się  z  przedmówcą.  Dodała,  że  trzeba  porozmawiać  na  ten  z 
dyrektorami szkół i zapoznać się z ich opiniami.
Pan Starosta oświadczył, że w związku z tym sprawę omówimy na kolejnym posiedzeniu 
Zarządu w obecności dyrektorów szkół oraz kierownika i inspektora z Wydziału Oświaty.
  
Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała:
Anna Kalinowska
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Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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